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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2018/19:275 Biotopinventering

I regeringsförklaringen går det att läsa följande: 

”Svensk skogsnäring ska vara hållbar och växande. Den privata äganderätten 
till skogen ska värnas. Markägare ska få rättmätig ekonomisk kompensation vid 
inskränkningar i ägande- och brukanderätt”.

Det är bra att regeringen verkar ha tagit sitt förnuft till fånga i den infekterade 
frågan gällande kompensation av markägare när staten går in och lägger förbud 
för avverkning av skog till följd av nyckelbiotopsinventering. Det är däremot 
en sak att säga något och en helt annan vad som faktiskt följer i handling. 

Den gångna mandatperioden har frågan om kompensation för markägare och 
äganderätten varit i fokus. Regeringen har blivit starkt ifrågasatt, och flera 
mark- och skogsägare har varit väldigt kritiska mot hanteringen. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson: 

 

Vilka åtgärder avser statsrådet mer specifikt att vidta för att värna den privata 
äganderätten? 

………………………………………

Kjell Jansson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-20
Besvaras senast
2019-02-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


